

Marie Sauvignon

Sustainability Practice Leader, IMS

Marie est depuis 2014 Sustainability Practice Leader au sein d'IMS Luxembourg. Membre du comité d'organisation de la « Troisième Révolution Industrielle au Luxembourg », et co-présidente du « Mobility Working Group », elle a travaillé en lien avec les équipes de Jeremy Rifkin et pilote le projet de Troisième Révolution Industrielle pour IMS. Elle est également en charge de l'organisation du Luxembourg Sustainability Forum, du Luxembourg CEO Sustainability Club et Rédactrice-en-Chef de Sustainability MAG. Auparavant, Marie a travaillé au sein du groupe Danone pendant plus de 10 ans, à Singapour et Paris, en tant que responsable marketing pour les zones Asie, Océanie et Latam et notamment en charge de projets de marketing responsable. Marie est diplômée de HEC Paris Grande École et de SciencesPo Bordeaux. Elle a également suivi le programme « Corporate Sustainability Strategy» à Harvard Extension School.

Marie is Sustainability Practice Leader at IMS Luxembourg (Inspiring More Sustainability), the country's leading network for Corporate Social Responsibility. Member of the Luxembourg Third Industrial Revolution Steering Committee and co-chair of the Mobility Working Group, she has worked with Jeremy Rifkin's teams on the national strategic study that was released last November and is currently leading the Third Industrial Revolution project for IMS. She is also in charge of the annual Luxembourg Sustainability Forum and Editor-in-Chief of Sustainability Mag. Before joining IMS in 2014, Marie worked at Danone in Singapore and Paris as Evian Volvic regional marketing manager for Asia, Oceania and Latam and was particularly involved in socially responsible marketing projects. Graduated from HEC (H00) and Sciences Po Bordeaux, Marie also specialized in Corporate Sustainability Strategy at Harvard Extension School.